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Zápis 3/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 23.3. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni:  J.Boháč, J.Mareš, E.Mlezivová, P.Hottmar, P.Mokrý 
Omluven: P. Bednář  
Na část jednání:  T. Ježek 

 

 

1. Zahájení činnosti nového výboru 
 

□ 
 

Úkol 1/2/ 10 splněn – P.Hottmar  zaktualizoval seznam osob zařazených do „emailové 
komunikace“ 
 v rámci činnosti SRK ČSK. Výbor takto zpracovaný seznam schválil.  
 

 
2. STK  
 

□ 
 

Úkol 1/5/ 09 - J. Mareš jednal ředitelem Sportcentra Račice Z.Peckou o smlouvě mezi ČSK a SC 
Račice na rok 2010.  Návrh smlouvy  předloží J. Mareš výboru ke schválení na příští schůzi.   
                                                                        Ú:  1/5/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:   přeloženo na 27.4. 2010 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na získání dotace od MŠMT na 2011 na údržbu 
(rekonstrukci) závodní dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu Povodí Vltavy a 
dopravního provozu na řece jako nereálné.    Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

Úkol 2/2/ 10 splněn Soutěžní směrnice schválené výborem na jednání 23.2. rozeslal sekretariát na 
všechny kontaktní e-mailové adresy uvedené v adresáři ČSK, dále všem trenérům a rozhodčím. 
Soutěžní směrnice na rok 2010 byly též zveřejněny na internetu. Výbor vzal na vědomí nabídku 
oddílům od M.Vávry na vytištění Směrnic v případě zájmu. 
 

□ 
 

 J. Mareš informoval o připravovaných smlouvách se zpracovateli výsledků hlavních závodů – NZJ 
a M-ČR krátké tratě zajistí Sportis, M-ČR dlouhé tratě, ČP Sedlčany a M-ČR v maratónu Týn 
zajišťuje Burdík.                                             Ú:  1/3/ 10 – J. Mareš 
                                                                        T:  27.4.2010 
 

□ 
 

Registrace  – evidence trenérských tříd bude převedena do elektronické formy. Seznamy úspěšných 
absolventů kurzů do roku 2007 předá v elektronické podobě na sekretariát J. Mareš a za roky 2008 a 
2009 P. Hottmar.                                            Ú:  3/2 / 10 – J. Mareš, P. Hottmar 
                                                                        T:  27.4.  2010  

 
 

3. SCM    

□ 
 

Vedoucí trenér SCM informoval výbor o postupném uzavírání smluv mezi svazem a oddíly - DP 
SCM na rok 2010. Dosud zaslalo podepsanou smlouvu 18 z 21 DP SCM. Chybí tedy poslední 3 
oddíly. 
 

□ 
 

Tak jako každý rok i v letošním roce trvají potíže s dodáním dokladu o absolvovaném zátěžovém 
EKG nových členů SCM. P. Hottmar bude nadále důsledně vyžadovat splnění této povinnosti.  
                                                                        Ú:  2/3/ 10 – P.Hottmar 
                                                                        T:  27.4.2010 
 

□ 
 

Financování SCM - P.Hottmar informoval o čerpání financí DP SCM, probíhá dle jejich požadavků. 
Náklady za přípravu v teple se u některých oddílů blíží polovině celoročního rozpočtovaného 
objemu. DP SCM jsou po každém čerpání financí informováni o aktuálním stavu čerpání 
přehledovou tabulkou. Celkové výdaje SCM nevybočují z plánovaných objemů.  
 

□ 
 

Informace o metodice a sportovní přípravě v SCM - pokračuje pravidelné zveřejňování metodických 
doporučení na čtyřtýdenní období, včetně doporučených objemů, které mohou trenéři a závodníci 
porovnávat se skutečně odtrénovanými  objemy členů SCM, vedenými v databázi ČSK. Povinné 
vyplňování dat se oproti minulým letům zlepšilo, trenéři a závodníci začínají data více využívat pro 
vlastní potřebu. Pouze zasílání dat některých závodníků SCM je opožděno, v případě déle trvajícího 
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neplnění povinnosti budou vedoucím SCM varováni. 
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o organizačním zajištění dvou VT SCM/RDJ na Obozu. Na první termín od 
8. do 17.4. bylo momentálně přihlášeno 91 sportovců. Na soustředění bude spolupracovat řada 
trenérů. Členům SCM může být účast hrazena z financí DP SCM. Nečlenové SCM uhradí pobytové 
náklady převodem na účet ČSK. 
  

□ 
 

Výbor diskutoval problematiku  počtů zařazených sportovců do SCM na rok 2011. Doporučil radě 
SCM navrhnout kritéria se zachováním stávajícího celkového počtu členů SCM a zvážit větší 
diferenciaci financí na přípravu podle výkonnostní úrovně členů SCM. 
                                                                        Ú:  3/3/ 10 – P.Hottmar, RSCM 
                                                                        T:  27.4. 2010 

 
 

4. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

RDS    
   

□ 
 

Úkol 3/2 / 10 splněn – P.Mokrý informoval výbor o skutečnostech zjištěných při dohledávání 
chybějících teplákových souprav pořízených na jaře 2006. Výbor vzal informaci na vědomí a uložil 
vypracovat návrh evidence nových dresů, které budou během května zakoupeny od firmy Newline. 
                                                                        Ú:  4/3 / 10 – P. Hottmar, P.Mokrý  
                                                                        T:  27.4.2010 
   

□ 
 

Úkol 4/2/10 splněn – vedle písemné informace M. Doktora o změnách v dopingových kontrolách a 
v uplatňování žádosti o terapeutické výjimky, byl celý článek  zveřejněn na internetu, včetně odkazu 
na zpravodaj ICF Paddleaway č.15.                    
  

□ 
 

 Po projednání rozpočtu RDS pro rok 2010 výbor HT M.Doktorovi uložil preferovat investici do 
účasti na hlavních mezinárodních soutěžích před úhradou VT (počet reprezentantů, plná úhrada 
účasti nejlepších/úspěšných jak na ME, MS, tak na ME 23). M.Doktor předloží návrh preferencí 
v úvodu sezóny až bude známé, jaká je výkonnost. 
                                                                        Ú:  5/2 / 10 – M.Doktor 
                                                                        T:  27.4.2010 
 

Hlavní trenér připraví před oznámením nominací na akce návrh kritérií pro vrácení nákladů 
případným samoplátcům či poloplátcům (podle úspěšnosti na ME, MS a ME 23).  
                                                                         Ú:  6/2 / 10 – M.Doktor 
                                                                         T:  červenec 2010 
 

□ 
 
 
 
□ 
 

Nabídka ICF z Paddleaway č.17 o programu televizních přenosů z SP a MS a možnosti vysílání bez 
poplatků pro národní TV bude projednána s mezinárodním oddělením  České televize. 
                                                                        Ú:  5/3 / 10 – P.Mokrý 
                                                                        T:  27.4.2010 
 

Byla prezentována písemná informace M.Doktora o sděleních ICF v Paddleaway - o  publikace 
„planet canoe 2009“, o připravované změně webových stránek ICF, o tréninkových campech pro C1 
ženy, o olympijských stipendiích, o přijmutí nové členky kanceláře ICF - Heny Ahadpour z Iránu, o 
úmrtí zasloužilých členů ICF Wima Wijdekopa a Petera McCabea, dlouholetého startéra z Kanady, 
o posunu termínu pro zaslání předběžné kandidatury na pořádání MS, o organizaci semináře pro 
rozhodčí při 3.SP v Duisburgu, o placení poplatků ICF a o kanoistice pro tělesné postižené.                                                                       
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí písemnou informaci M.Doktora o činnosti RDS - Informoval o lokalitách 
přípravy reprezentantů, (USA - Chula Vista a  Newport,  Itálie – Sabaudia - shodné se zápisem 
2/10), o společné přípravě kategorií a společném testování  výkonnosti v rámci VT v Sabaudii, kde 
v březnu trénují členové všech třech RSC, o stavu výroby nového sportovního oblečení pro RD od 
firmy Newline, o přípravě přihlášek na závody  SP Vichy, Szeged a ME, o řešení účasti české 
kanoistky (C1) na závodech SP a VT ICF, o zaslaných antidopingových formulářích ICF 
(Whereabouts) k akcím RDS ve druhém čtvrtletí 2010 a o korespondenci s ICF a WADA ke zprávě 
antidopingových komisařů z VT v Chula Vistě.   
 

□ 
 

J. Boháč informoval výbor o jednání s K.Neumanovou, poradkyní Ministra obrany pro vrcholový 
sport v armádě. Seznámil ji s uplatňovanou spoluprácí ČSK a Dukly Praha, s koncepcí, se systémem 
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práce v kanoistice od SCM až po RD. Další jednání je plánováno za přítomnosti M.Doktora.  
□ 
 

Výbor vzal na vědomí informaci o možnosti účasti české kanoistky (C1) na VT před SP Vichy, SP 
Szeged a MS Poznaň na náklady ICF. Vše bylo zveřejněno na internetu. Zájem projevila pouze A. 
Navrátilová.Výbor po projednání  její nominaci na všechny 3 akce schválil. 
 

RDJ  
□ 
 

Informace trenéra RDJ o sportovní přípravě - speciální přípravu v klimatických podmínkách měli po 
oddílové linii z financí SCM zajištěnu téměř všichni členové RDJ (Sabaudia, Novigrad, Tisno, 
USA). Někteří závodníci využili přípravy ve skupině s dospělými z RSC. Vedoucí RDJ uvedl 
možnost centrálního zajištění a vedení VT RDJ v březnu 2011 - v případě zájmu trenérů elitních 
členů RDJ. S trenéry bude projednáno během sezóny 2010.  
 

□ 
 

Přidělení svazových lodí – výbor po projednání rozhodl, že jakmile bude dokončena inventura lodí 
ČSK a jejich přidělení členům RDS event. RDM (provádí  M.Bouší a M.Doktor), doplní P.Hottmar 
rozdělení volných lodí juniorům. P.Hottmar posoudí nezbytnost zakoupení chybějícího typu lodi pro 
RDJ ze strojních investic MŠMT 2010. Návrh předloží výboru k projednání. 
 

□ 
 

Start RDJ na MR v Piešťanech - postupně se hlásí zájemci o start na regatě. Po 2.závodě ČP tzn. 4 
dny před odjezdem do Piešťan bude známo, kdo bude mít hrazen pobyt z prostředků RDJ, případně 
v jaké výši, a kdo bude startovat na vlastní náklady. Slovenský pořadatel výraznou změnu jmenovité 
přihlášky na poslední chvíli v loňském roce akceptoval. P.Hottmar postupně zajišťuje další 
společnou přípravu před  MEJ (VT Nymburk – červen a VT Račice - červenec) 
  

□ 
 

Testy RDJ - při NZ dospělých 24.4. a 25.4. se uskuteční vložené testy RDJ (opakované finálové 
starty na 1000, 500 a 200m + běh 1500/800m). Výběr účastníků provede vedoucí RDJ 23.4. na 
základě výsledků testu speciální vytrvalosti - 2000m na čas s intervalovým startem. Podrobná 
informace o programu vložených závodů juniorů bude zveřejněna po dokončení časového pořadu 
NZ dospělých. Výbor vzal informaci o testech  RDJ na vědomí. 
 

RDM    
□ 
 

Trenér RDM T.Ježek informoval výbor o plánovaných přesunech finančních prostředků v rámci 
rozpočtu RDM. Navrhl uspořit výdaje při SP v Týně nad Vltavou a použít je na rozšíření výpravy na 
SP Brandenburg. Bude rozhodnuto v souladu s NK po výsledcích na SP v Týně. Výbor s návrhem 
přesunu finančních prostředků souhlasí s tím, že rozhodnutí je v kompetenci trenéra RDM. T.Ježek 
připraví podklady pro zveřejnění této informace na internetu ČSK a při MČ dlouhé tratě 1.5.2010. 
   

□ 
 

Výbor schválil návrh trenéra RDM na zajištění mezinárodních startů. Vedoucí a technický doprovod: 
SP Týn – M.Kolanda, P.Dufek, SP Brandenburg – P.Dufek, MSM Banyoles – M.Kolanda, P.Bednář. 
 

□ 
 
ČSK obdržel od španělského pořadatele maratónského závodu Sella jmenovité pozvání na dvě 
úspěšné posádky K2 z MS 2009  J.Adam - P.Jambor a T.Ježek – M.Odvárko. Účast včetně letenek 
je hrazena pořadatelem. Výbor nominaci na Sella Maraton po projednání schválil. 
 

□ 
 

Materiální vybavení pro RDM - lodí pro maratón je stálý nedostatek, přestože se každoročně daří 
zakoupit alespoň jednu maratónskou loď. Letošní rozpočet to neumožňuje. T.Ježek připraví návrh 
na typ lodi, kterou by bylo možné pořídit v rámci přidělených strojních investic z rozpočtu MŠMT. 
 

□ 
 

Britská kanoistická unie zaslala na maratónskou komisi ICF a národním federacím návrh na změnu 
programu MSM. T.Ježek posoudí dopady britského návrhu a připraví pro výbor stanovisko. 
                                                                        Ú:  6/3 / 10 – T. Ježek 
                                                                        T:  27.4.2010 

 

5. Různé 
□ 
 

Úkol 7/2 / 10 splněn – Faktura za náhradu škody vzniklé na ubytovacím zařízení při pobytu českého 
týmu na soutěži OH nadějí v SC Račice byla uhrazena. Dle rozhodnutí výboru z  20.11.2009, bude 
celková částka 14.000 rozpočítána mezi všech 24 ubytovaných sportovců. Jejich oddíly byly 
informovány dopisem. Podíl na osobu ve výši  583,-Kč bude  odečten z rozpočtu jejich DP SCM. 
Informaci pro oddíly připraví J.Boháč, P.Hottmar upraví těmto DP SCM přehledové tabulky a 
odečtené částky přesune do rezervy SCM. 
                                                                        Ú:  7/3 / 10 – J. Boháč, P. Hottmar 
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                                                                        T:  27.4.2010 
  

□ 
 

Úkol :  8/2 / 10 splněn. – J. Boháč informoval členy výboru o první schůzce pracovní skupiny ke 
správě majetku ČSK (Slapy-Skalice, Císařská louka, Račice), která se uskutečnila 25.2. Jednání se 
zúčastnili J.Bouší, M.Ježek, J.Boháč, P.Šebesta, P.Mokrý. Cílem prvního jednání byla inventura 
stavu a  seznámení P. Šebesty s danou problematikou. 11.3. se uskutečnila druhá schůzka (J.Bouší, 
M.Ježek, P.Šebesta). Byl stanoven postup jednání s MF k převedení Císařské louky do majetku 
ČSK. Připravuje se úprava smluv s nájemci, provádí se kontrola revizních zpráv. 16.4. se koná další 
schůzka pracovní skupiny. Výbor bude o závěrech průběžně informován. 
                                                                          Ú:  8/3 / 10 – J. Boháč 
                                                                          T:  27.4.2010 

                                                                           

□ 
 

J.Boháč informoval o jednání s předsedou Českého veslařského svazu J.Kejvalem o další spolupráci 
při správě majetku obou svazů v SC Račice, a.s., o vypořádání historických závazků SC Račice vůči 
ČSK a postupech, jak pohledávku vůči ČSK uhradit. Po projednání v představenstvu společnosti a 
výboru veslařského svazu bude J.Boháč výbor o výsledku informovat. 
                                                                          Ú:  13/9/ 09 – J.Boháč 
                                                                          T:  průběžně v roce  2010 
 

□ 
 

Úkol 12/1/10 splněn – Společné setkání členů výboru a všech komisí SRK ČSK navrhl J.Boháč 
uskutečnit při M-ČR na dlouhých tratích v Praze 1.5.2010. Členy komisí bude včas informovat 
sekretariát.                                                        Ú:  9/3 / 10 – P. Mokrý 
                                                                          T:  27.4.2010 
 

□ 
 

Úkol 14/1/ 10 trvá - Výbor SRK ČSK rozhodl o pověření KK Jiskra Týn nad Vltavou pořádáním 
SP v maratónu. J.Mareš projedná s pořadatelem podmínky a připraví obsah smlouvy k projednání a 
ke schválení ve výboru.                                   Ú: 14/1/ 10  – J. Mareš, J.Boháč                                                                         
                                                                         T: přeloženo na 27.4. 2010 
 

□ 
 

Výbor souhlasí s ukončením vedení depositního účtu RSC MŠMT u SRK ČSK a vyčerpání 
zbývající částky 27.430 Kč v souladu s předpisy v průběhu roku 2010.  

                                                                         Ú: 17/1/ 10  – P.Mokrý                                                                                
                                                                         T:  jaro  2010 

 

□ 
 

J.Boháč navrhl zorganizovat pro členy výboru výklad majetko-právních vztahů v SC Račice, a.s. za 
účasti ředitele SC Račice Z.Pecky a pracovní skupiny pro správu majetku ČSK. Protože navržené 
dubnové termíny členům výboru nevyhovují, J.Boháč zajistí návrh  nových termínů. 
                                                                        Ú:  9/2 / 10 – J. Boháč 

                                                                           T:  jaro 2010 
 

□ 
 

Úkol 10/2 / 10 splněn Výbor projednal otázku významných životních výročí „zasloužilých“ členů 
ČSK a uložil sekretariátu sledovat kalendář a předkládat výboru návrhy na ocenění jubilantů.                  
                                                                        Ú:  10/3 / 10 – P.Mokrý 

                                                                                 T:  23.3.2010 
  

□ 
 

Předsednictvo Evropské kanoistické asociace (ECA) respektovalo žádost ČSK a doplnilo program 
jednání předsednictva ECA 20.3.2010 o bod „Opakování výběru pořadatele ME 2013“. Sekretariát 
ECA opomněl při jednání předsednictvy ECA 21.11.2009 zařadit řádně podanou žádost ČSK na 
pořádání ME 2013 mezi kandidáty pro volbu pořadatele. Pořadatelem ME 2013 bylo tehdy určeno 
Portugalsko.  Výsledek však zůstal stejný – pořadatelem ME 2013 bude Portugalsko. V reakci na 
rozhodnutí ČSK podal v řádném termínu žádost na ICF na pořádání MSJ 2013 v rychlosti a MS 
2013 ve slalomu. ICF bude kandidatury projednávat 10.4. v Budapešti. Strategii k úspěchu alespoň 
jedné z kandidatur projedná výbor ČSK (2013 = 100 let kanoistiky). 
  

□ ČSK požádal pro rok 2010 z kapitoly Strojní investice z rozpočtu MŠMT o nákup lodí v částce 400 
tis. Kč. P.Mokrý vyžádá od hlavního trenéra M.Doktora specifikaci požadovaných typů lodí. Návrh 
doplněný o požadavky RDM (T.Ježek) a vedoucího RDJ (P.Hottmar) projedná výbor 27.4.2010. 
                                                                         Ú: 11 /3/10 – P.Mokrý 

                                                                          T:  27.4.2010 
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□ Výbor souhlasí se zapůjčením startovních bloků pro Českou asociaci dračích lodí (P.Klíma) za  
shodných podmínek jako v roce 2009. Loďky však musí být k dispozici pro ČP v Sedlčanech a to 
od 7.6. do 17.6.2010. Zajistí sekretariát. 

                                                                          Ú: 12 /3/10 – P.Mokrý 
                                                                          T:  27.4.2010 

 

□ Forma provedení  ankety kanoista roku 2010 bude projednána v průběhu letošní sezóny Výborem 
ČSK a v jednotlivých sekcích.                         Ú: 13 /3/10 – členové výboru                                                                                
                                                                          T:  září 2010 
 

□ Výbor projednal a schválil odměnu za práci trenéra SCM P.Hottmara za rok 2009. Administrativu 
(úhrada z rozpočtu SCM 2010) zajistí sekretariát. 

                                                                          Ú:  14 /3/10 – P.Mokrý 
                                                                          T:  27.4.2010 
 
 

Termín příští schůze výboru SRK ČSK  27.4. 2010 
 
Zapsal: P. Mokrý  
 

   


